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Protokoll nr 6 
 
Protokoll fört vid SPF Seniorernas Gotlandsdistriktets styrelsemöte 
Måndag den 12 juni 2023 kl 13.00-14.00 

Plats Centerexpeditionen Solbergagatan 32, 62145 Visby 

Närvarande: Anna-Britta Hansson, Barbro Kysinger, Britt Ohlsson, Eva Lindström, 
 Margrethe Bernsen, Margareta Lindholm, och Thomas Frid. 

  
Anmält förhinder: Agneta Johansson, Gunnar Stenström, Per-Olof Jacobsson och  

 Lena Eklund. 
 

§ 43 Mötets öppnade 
   Ordförande Britt Ohlsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 
§ 44 Val av justerare 

   Margareta Lindholm valdes att jämte ordförande justera dagen protokoll. 
   . 

§ 45 Fastställande av dagordning 
   Dagordningen godkändes. 

 

§ 46 Föregående protokoll 
   Protokoll nr 5 justerades och lades till handlingarna. 

 
§ 47 Ekonomi och medlemmar 

   Kassören redogrjorde för det ekonomiska läget. Se bilaga 1 o 2. 
   Kreditkortet som Agneta Johansson anskaffade är klippt.  

   Eva Lindströms kommer att skaffar ett nytt i sitt namn. 
   Medlemsantalet 1 juni var 1217. Kontaktar föreningarna de medlemmar 

   som ej betalt årsavgiften? Om inte tas medlemmen bort. 
   Medlemmar som styrelsen kallar till något, tex. årsstämma, utbildning och 

   konferenser får reseersättning. 
     

§  48 Inkomna skrivelser 
a) Inbjudan till ett webbinarie i rekrytering/marknadsföring 7 september, 

 sekreteraren kommer att delta.  

b) Inbjudan att delta i utblidning för nya i styrelsen. Frågan tas upp på nästa  
 möte. 

 
§ 49 Rapporter 

   Ordförande rapporterade från RPG. 
   Ersättarna kommer att i fortsättningen bil kallade till RPGs möten. 

Ny tjänst hos Regionen. Den som vill kan få råd vad gäller budget o 
skuldrådgivning samt en genomgång av sin ekonomi.  

Kontakta Lars Frank på tel. 0498-263230. 
Den 1 juli träder lagen i kraft där regionen är ansvarig för Brottsförebyggande 

rådet. 
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   Det finns många frågor om hur färdtjänsten fungerar. ”Jyrki Vainio förklarar  

att det är politiken, tekniska nämnden, som bestämmer vilka tjänster som 

ska finnas.  
Tjänstemännen arbetar med att utföra tjänsterna med stöd av lagar och 

reglemente. Tjänsten är offentligt upphandlad, vilket sker vart fjärde år.  
Ny upphandling sker nästa år 2024.  

Antalet resor i månaden är 10 000 st som körs av 36 st taxibilar”.  
 

§ 50 Almedalsveckan 
   Beslut styrelsen beslöt att de som bemannar tältet under Almedalsveckan 

   blir bjudna på lunchen på aktivitetsdagen. 
   Ordförande har gått en säkerhetsutbildning och kommer att var i tältet 

   varje dag.  
Klockan 09.00 varje dag kommer det att hållas ett säkerhetsmöte, det 

kommer också finnas patrullerande vaktet i röda västar. 
Förbundet bjuder på gofika den 30 juni i Sankt Gertrudsgränd 1 Visby 

 

§  51 Övriga frågor 
   Hur går vi vidare med DM i boule och kubb? 

Ordförande kommer att utforma en enkät angående boulen för att få 
medlemmarns åsikt. 

Vad gäller kubbspelet kontaktar ordförande Martin Björkander. 
Kassören tar över rapporteringen av aktivitetsstödet till Regionen. 

Sekreterare sätter in en sommarhälsning i media. 
 

§ 52 Nästa möte 
   Måndag den 31 juli samma tid och plats som ovan. 

 
 

§ 53 Mötets avlutning 
   Ordförande avslutade mötet och tackade för uppmärksamheten och 

   Önskade alla en skön sommar.  

  
 

Vid pennen 
 

 
________________      ___________________    ___________________ 
Barbro Kysinger Britt Ohlsson Margareta Lindholm 

Sekreterare Ordförande Justerare  


